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 注意 Note 

 

纤维片干燥剂 Fiber Desiccant 

 

—— 

  

纤维片干燥剂是一种将长纤维纸经过干燥剂溶液浸渍，烘干，覆膜，最后切片成型的一种特殊用途干燥

剂。纤维片干燥剂在极端环境、且吸附过饱和的情况下，有可能会有液态水渗出，不宜直接与金属等物

质接触。 

Fiber desiccant is a special purpose desiccant which is a long fiber paper after the desiccant solution 

impregnation, drying, laminating. Fiber desiccant adsorption in extreme environments and saturated 

conditions, there may be liquid water leakage, it can not touch with the metal material directly. 

成份Components 比例%Percent CAS 

聚对苯二甲酸乙二醇酯

Polyethylene 

terephthalate 

1% 25038-59-9 

聚乙烯Polyethylene 2% 9002-88-4 

水Water 6% 7732-18-5 

氯化钙Calcium chloride 15% 14808-60-7 

纤维片Fiber sheet 76% —— 

 

项目/条件 Project / conditions 标准Standard 

吸湿能力Absorption capacity (T=25℃、

RH=90%) 

≥55% 

 

产品应保存在干燥、清洁且无化学污染的库房内。防止与酸、碱物质接触，防止外包装破损。避免阳光

照射和雨雪浸淋，防潮，防火 

The product should be stored in a dry, clean and free of chemical pollution  warehouse. To prevent 

contact with the acid and alkaline substances, prevent breakage of packing. Avoid sunlight and rain 

leaching, moisture-proof, fire prevention. 

  

 

以上所有的资料均基于生产商已知的资料以及测试、试验结果，经销商或使用者可以根据自己的要求决定其性能指标的值以及该产品的用途。 其

中的应用、用途、操作等并不是指定的，使用者请对自己的用途以及操作负责。  
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